

2022 Taiwan KOM Challenge 臺灣自行車登山王挑戰



活動路線調整公告 Pre-event announcement

因 10 月 15 ~ 16 日尼莎颱風外圍氣流帶來的強降雨，造成台 8 線 117.4 公里關原路段邊坡崩塌維護路段再度大規模崩塌。雖知太魯閣工務段公告 11 月 7 日才可通車，仍積極與工務段聯絡，期待天氣狀況良好、施工可順利，或能提早於 10 月 28 日開放通行，本會工作人員於 10 月 19 日再度前往金馬隧道管制點勘查，並與現場工作人員確認，活動日要通行確屬不易。

Due to the strong raining weather on Oct.15th to 16th brought by the tropical storm Nesat and its peripheral circulation, the road recovery construction section at the 117.4km of highway No.8 (near Gunyuan) was again seriously damaged by the rockslides. According to the estimate earlier from the Taroko Maintenance Office the section could be recovered by Nov. 7th, if not earlier. The Organizer has been contacting on the possibility of an early recovery. However, the Organizer staff make a recce on the rockslide section and had a couple of discussion with the maintenance office management in these days. It is quite unlikely to achieve an early recovery of the damaged section with guaranteed safety before the KOM event day.

礙於該路段近期搶修通行可能無望，「2022 臺灣 KOM 自行車登山王」挑戰活動，決定縮短活動路線至海拔 2150 公尺的碧綠神木作為終點，總路程為 80 公里。路線縮短至為無奈，已報名而無法參與者，可選擇退費 2000 元含晶片押金，大會會將選手贈品：防水袋、紀念衫、袖套及完成獎牌等物品寄送給參加者作為紀念。無法參加者若有代訂住宿及交通接駁等也一併退費。

Therefore, the finish point of the 「2022 Taiwan KOM Challenge」 event will be moved from Wuling to Bilu Divine Tree with its altitude of 2150 meters and the distance of 84.8km from the start point. Registered participants not able to join this event may choose a cancellation of his/her entry. NT\$2,000 as well as the chip deposit NT\$500, transportation and accommodation costs booked via the Organizer will be refunded. And the Organizer will deliver the gifts, including KOM bag, event shirt, arm shields and finisher medal, to these persons.

請於 10/24 (一) 前回傳 [Google 表單](#)，將於 11/15 (二) 進行退費及物資寄送，謝謝大家。

To complete the above cancellation, the participants are requested to submit the [Google sheet application form](#) no later than Oct.24th (Mon). The refund and gift mailing processes will be started from Nov.15th (Feb). Thanks for your understanding.

中華民國自行車騎士協會 Taiwan Cyclist Federation

2022.Oct.21st 公告

●活動洽詢 For event query please contact :

中華民國自行車騎士協會/電話：0928-025-778/ 官方 Official LINE ID : tcf89193595

●本活動最新訊息將隨時公告於“中華民國自行車騎士協會” 臉書專頁。

<https://www.facebook.com/tcf1999/> 上，敬請參加者務必詳閱。

New event updates will be announced on the Organizer' s Facebook fanpage.